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Protokół 18/21 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia 

i Spraw Społecznych 

z dnia 07.07.2021 r. 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12.00 w siedzibie Urzędu Gminy Włocławek przy  

ul. Królewieckiej 7.  W posiedzeniu uczestniczyli Radni Gminy Włocławek- członkowie Komisji, Wójt Gminy 

Włocławek Pani Magdalena Korpolak – Komorowska, Sekretarz Gminy Włocławek Pan Piotr Stanny, , Pani Anna 

Ledzion – Kierownik CUW, Pani Elżbieta Grzegórska – Kierownik GOPS 

W posiedzeniu uczestniczyło  5  Radnych - lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie utworzenia jednostki budżetowej – 

Żłobek „Kruszynka” w Kruszynie oraz nadania jej statutu. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Włocławek oraz ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka w żłobku. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie ustalenia opłaty za wpis do rejestru 

żłobków i klubów dziecięcych. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Gminy Włocławek, organizacji wspólnej 

obsługi finansowo-księgowej dla gminnych instytucji kultury oraz nadania jej statutu. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Włocławek na rok szkolny 2021/2022. 

9. Sprawy różne.       

10. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Radna Pani 

Magdalena Nowak o godzinie 12.00 otworzyła posiedzenie  komisji. 

 

Ad.2. 

Pani Przewodnicząca Magdalena Nowak  powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i na podstawie 

listy obecności jednocześnie stwierdziła quorum. 
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Ad.3.                                 

Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia i zapytała czy ktoś proponuje jakieś zmiany 

do przedstawionego porządku obrad? 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

przyjęcie porządku obrad.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4. 

W tym punkcie Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez Panią Kierownik Anną Ledzion.  

Pani Kierownik Anna Ledzion poinformowała, że zgodnie z art. 8 ust. 1 pkt 1, ust. 2 i art. 11 ust. 1 i 2 ustawy z 

dnia 4 lutego 2011 r.  o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 oraz art. 12 ust. 1 pkt 2 i ust. 2 ustawy z dnia                       

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych  jednostki samorządu terytorialnego mogą tworzyć i prowadzić żłobek   

w formie samorządowych jednostek budżetowych. 

Dodała, że Gmina Włocławek otrzymała wsparcie finansowe na realizację zadania Gminy    w zakresie określonym 

w Resortowym programie rozwoju instytucji opieki nad dziećmi  w wieku do lat 3 „Maluch+” 2021. 

Utworzenie nowej jednostki umożliwi zapewnienie opieki dzieciom z Gminy Włocławek, a to z kolei ułatwi 

szybszy powrót rodziców na rynek pracy i wzrost ich aktywności zawodowej. Zwiększy się dostęp do usług 

społecznych na terenie Gminy Włocławek. 

Podstawą do rozpoczęcia działalności Żłobka jest podjęcie przez Radę Gminy Włocławek niniejszej uchwały o 

utworzeniu jednostki budżetowej. Integralną częścią uchwały jest Statut Żłobka określający cele, strukturę, 

organizację i organy jednostki. 

Przekazała również, że Żłobek zostanie otwarty z dniem 1 października 2021 r. i będzie miał nazwę „Kruszynka”. 

Siedzibą Żłobka jest Kruszyn, ul. Szkolna 7. 

 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie projektu omówionej uchwały.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 6.  

W tym punkcie o zabranie głosu Pani Przewodnicząca poprosiła również Panią Kierownik Annę Ledzion.  

Pani Anna Ledzion przekazała, że na podstawie art. 58 ust. 1 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi                        

w wieku do lat 3, wysokość opłaty oraz opłaty dodatkowej za pobyt dziecka w żłobku, klubie dziecięcym 

utworzonym przez jednostki samorządu terytorialnego albo u dziennego opiekuna zatrudnionego przez jednostki 

samorządu terytorialnego oraz maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie ustalają w drodze uchwały 

odpowiednio rada gminy, rada powiatu lub sejmik województwa 

Dodała, że w związku z planowanym utworzeniem na terenie Gminy Włocławek Żłobka „Kruszynka”, niezbędne 

jest ustalenie wysokości opłaty za miesięczny pobyt dziecka oraz wymiar maksymalnej opłaty za wyżywienie 

dziecka w żłobku i opłaty dodatkowej za wydłużony wymiar opieki nad dziećmi. 
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Zaproponowane zostały opłata za pobyt dziecka w żłobku w wymiarze do 10 godzin dziennie wynosić będzie 

400,00 zł. miesięcznie. W czasie przekraczającym   10 godzin dziennie, rodzic za każdą rozpoczętą godzinę opieki 

nad dzieckiem będzie wnosić opłatę w wysokości 20,00 zł.  

Niniejszy projekt uchwały określa także maksymalną wysokość stawki żywieniowej. Faktyczna wysokość opłaty 

za wyżywienie będzie ustalana w oparciu o obowiązujące normy wagowe i kaloryczne z uwzględnieniem 

aktualnych cen artykułów spożywczych. 

Pani Przewodnicząca zapytała w jakich godzinach żłobek będzie funkcjonował?  

Pani Kierownik Anna Ledzion odpowiedziała, że godziny będą dostosowane do potrzeb rodziców, dodała również, 

że analizowano kwoty opłat w powiecie włocławskim, które są na różnym poziomie i zaproponowana kwota 

wynika z analizy poszczególnych wydatków.  

Pani Przewodnicząca zapytała, jakie wydatki były brane pod uwagę? 

Pani Kierownik odpowiedziała, że m.in. zatrudnienie dyrektora, zatrudnienie opiekunek dla dzieci, pomoc 

medyczna, to już daje koszty ok. 64.000 zł.  

W wyniku wyczerpania dyskusji Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie projektu omówionej uchwały i przyjęcie stawki opłat na poziomie 400 zł.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 6.  

W tym punkcie głos zabrała również Pani Kierownik Anna Ledzion, która poinformowała, że zgodnie z art. 26 

ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3, prowadzenie żłobka lub klubu dziecięcego 

wymaga wpisu do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. Rejestr prowadzi wójt, burmistrz lub prezydent miasta 

właściwy ze względu na miejsce prowadzenia żłobka lub klubu dziecięcego. Rejestr jest jawny i podlega 

ogłoszeniu w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy prowadzącej rejestr. 

Dodała, że zgodnie z art. 33 ust. 2 wyżej cytowanej ustawy rada gminy w drodze uchwały ustala wysokość opłaty 

za dokonanie wpisu do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. Wysokość opłaty nie może być wyższa niż 1000 

zł. Zmiany w rejestrze oraz wykreślenie z rejestru z mocy ustawy są zwolnione z opłaty. Mając powyższe na 

względzie ustala się opłatę  za wpisanie do rejestru żłobków  i klubów dziecięcych w wysokości 300,00zł.  Podjęcie 

niniejszej uchwały jest konieczne z uwagi na realizację zapisów dotyczących prowadzenia rejestru przez Wójta 

Gminy Włocławek. 

 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie projektu omówionej uchwały.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 7.  

Pani Kierownik Anna Ledzion, która omówiła projekt przedmiotowej uchwały, informując, że zmiana zapisów 

statutu wynika z potrzeby wprowadzenia do listy jednostek obsługiwanych  przez Centrum Usług Wspólnych 

Gminy Włocławek nowej jednostki tj. Żłobka „Kruszynka” , utworzonego uchwałą Rady Gminy Włocławek.  

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie projektu omówionej uchwały.  
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Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 8.  

Pani Kierownik Anna Ledzion poinformowała, że zgodnie z art. 39 a ust. 2 zmienionej ustawy z dnia 14 grudnia 

2016 r. – Prawo oświatowe, aby dokonać zwrotu kosztów jednorazowego przewozu dzieci niepełnosprawnych do 

szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice, niezbędne jest posiadanie kwoty średniej 

ceny jednostki paliwa właściwego dla danego pojazdu. Następnie art. 39 ust. 3 stanowi, że średnią cenę jednostki 

paliwa w gminie określa na każdy rok szkolny rada gminy, w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki 

paliwa w gminie. W związku z powyższym na podstawie informacji o cenach jednostek  paliwa uzyskanych ze  

stacji paliw znajdujących się na terenie Gminy Włocławek (Stacja Paliw PKN ORLEN ul. Jana Pawła II 33 Nowa 

Wieś 87-853 Kruszyn oraz Przedsiębiorstwo Usługowo-Produkcyjne „WELT” Marek Kwiatkowski ul. Jana Pawła 

II 18 Nowa Wieś  87-853 Kruszyn, Stacja Paliw TOTAL Dąb Polski) z trzech okresów w roku szkolnym 

2020/2021, określono średnią cenę jednostki paliwa właściwego dla danych pojazdów, która będzie obowiązywała 

w roku szkolnym 2021/2022. 

Średnia cena poszczególnych rodzajów paliwa na dane dni wynosiła: 

1) na dzień 01.04.2021 r.: benzyna bezołowiowa – 5,32 zł. za litr, olej napędowy – 5,32 zł. za litr, LPG – 

2,66 zł. za litr; 

2) na dzień 01.05.2021 r.: benzyna bezołowiowa – 5,32 zł. za litr, olej napędowy – 5,32 zł. za litr, LPG – 

2,60 zł. za litr; 

3) na dzień 01.06.2021 r.: benzyna bezołowiowa – 5,34 zł. za litr, olej napędowy – 5,34 zł. za litr, LPG – 

2,52 zł. za litr. 

Na podstawie wyżej podanych wartości proponuje się średnią cenę jednostki paliwa w Gminie Włocławek na rok 

szkolny 2021/2022  w następującej wysokości: 

1) benzyna bezołowiowa - 5,33 zł. za litr, 

2) olej napędowy  - 5,33 zł. za litr, 

3) LPG   - 2,59 zł. za litr. 

 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie projektu omówionej uchwały.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 9.  

Sprawy różne: 

 

Pani Wójt poinformowała, że Państwo (…) złożyli do Wójta Gminy Włocławek podanie z prośbą o umożliwienie 

dowozu jednym kursem 3 dzieci do Włocławka. W tej chwili zabierane jest 1 dziecko.  Czy jest możliwość 

dowiezienia dwójki pozostałych dzieci do tej samej szkoły. Są to dzieci z niepełnosprawnością.  

Członkowie Komisji jednogłośnie wyrazili pozytywne stanowisko w tej sprawie.  
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Ad. 10.  

Z uwagi na brak kolejnych tematów Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie, po czym 

zakończyła posiedzenie komisji o godz. 12.30.  

 

Protokół sporządziła:         

A. Seroczyńska  

                                                          

  Przewodnicząca 

        Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

        Rodziny Zdrowi i Spraw Społecznych 

 

          Magdalena Nowak 

 

 

 

 


